

## TABLE OF CONTENTS 目 录

### Study on the Effect of Mechanical Damage on Photosynthesis and Phenolic Substances in *Eucommia ulmoides* Oliver

(机械损伤对茶用杜仲光合作用以及酚类物质影响的研究)

Y. GUO, X. R. GUO, B. K. CAI, Z. H. TANG.....121

### Methods for Assay of Nattokinase Activity and the Dosage of Dietary

(纳豆激酶活性测定方法和膳食用量)

Y. C. LIU, L. Y. CAI, X. L. WANG, S. J. DOU.....132

### Research Progress of the Chemical Composition and Biological Activities of *Coreopsis tinctoria*

(昆仑雪菊化学成分及生物活性研究现状)

Y. Y. QIU, T. SHU, Q. WANG, H. RUAN.....137

### Chemometrics Analysis of Amino Acids of Different Edible and Medicinal Mushrooms

(不同食药用菌氨基酸组成的化学计量学分析)

S. J. YU, X. D. LI, W. WANG, X. Y. CHAI, J. W. YUAN, W. K. WANG.....145

### Study on the Immune Activity of *Cordyceps cicadae* Wine

(蝉花虫草酒免疫功能研究)

S. J. YU, G. J. PENG, H. H. CHEN, J. F. HU, C. S. SUN.....154

### Study on the Preparation of Alginase Soda Effervescent Tablets

(海藻酵素苏打泡腾片制备方法的研究)

Y. X. ZONG, L. L. WANG, J. ZHANG, J. J. JIANG.....162

### Life Prolonging and Antioxidant Effects of *Cordyceps guangdongensis* Wine

(广东虫草酒延寿及抗氧化作用的研究)

Y. WU, Z. D. XU, J. F. HU, J. Q. SHEN, M. Z. FAN.....171

### Vitamin D for Prevention of Influenza

(维生素 D 可能预防流行性感冒的研究进展)

J. L. ZHOU, X. Q. ZHANG.....177

### The Role of Cathelicidin in the Immune Regulation of Vitamin D

(抗菌肽在维生素 D 免疫调节功能中的作用)

J. L. ZHOU, X. Q. ZHANG.....182

### Exploration of Establishing Near-Infrared Model of DDGS Feed without Grinding

(DDGS 饲料不研磨建立近红外模型的探索)

Y. JIANG, X. Y. LIU, L. F. ZHOU.....187

**Research Status of Processing and Preservation of Rabbit Meat in China**  
**(我国兔肉加工及保存研究现状)**

T. C. LIN, X. ZHOU, L. J. CHENG, L. L. JI.....193

**Evaluation of Effectiveness of Liquid Fermented *Lignosus rhinocerus* Mycelium against H1N1 Influenza Virus Infections**

**(液态发酵虎乳灵芝菌丝体抗 A 型流感(H1N1)病毒之效用评估)**

J. Y. LIN, C. ZHAO, C. J. WU, C. C. CHEN.....201